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9?ofic1,./u./ ?e'4e --tezz,V c144 1tp, Prezydent Miaita Woclawek

Interpelacje !

t 
ll^"-tl:_y]1-errie dlaczego zgodnie z moja sugesriE zawanaw interpelacji z dnia 20.04.2021r., mezrecu yan kontroli w za-kresie podejrzenia podwojnych platnosci dla firmy zewnerznei i wlasnvch
Jeonosrek, dotycz1cych utrzymania zieleni w pasach drogowych, Scie2kaih roweio"yit irp.
dotyczEcych lat 2 027-2023. przerarg na l4cznq kwotg btiko iz nrln zl rozpisJ Lri"iriJ?"i"qa

Infrastrukh:ry Drogowej i Tlanspom.r.
w dniu 16'12'2021r' Jeden z ponali internetowych napisal, ie sprawa jest w pmkuraturze Rejonowej i macharaker rozwojowy. proszg o szczegolowe wyja5nienia w tel s'prawie.

(j-4rosz.e o informacjq, czy Gmina Miasto wocrawek naroiyra na wykonawcq zadania budo\,va cen1,um- Przesiadkowego ( dawny dworzec pKS) kary umo.n . ," odd*i. , opOZn,.i"o, t"i.r".lr.li.
3' Mieszkaricy ulicy Mielgciiskjgl i generalnie u2y&ownicy tej drogi domagaiq siq generalnego remonru podegradacji jezdni zwi4zanej zevzmozonym mihem polard6w z uwagi na zorganizowany objazd,

3:rod?rr.y.prebudow4 alei Jana pawra II. Najbardziej zdegradowanym odcinkiem tej uricy iesrtragment od jej skrzy2owania z alej4 Jana pawta i ao zUiegu iuU"q e;lri"o*A.
o' t::'{*o:u*ei z naj.d}uzsa.c! nleutwardzonych dr6g gruntowych w Michelinie, uricy Harcerskiejpytai4 Pana prezydenta kiedy ich rakr otrzyma nawierzcfriie w postaci dywaniku bihr-iL"a;.

Z powaianiem
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